

Election Form 選擇回條

To: **PICC Property and Casualty Company Limited**
c/o Computershare Hong Kong Investor Services Limited
17M Floor, Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, Wanchai, Hong Kong

致：中國人民財產保險股份有限公司（「本公司」）
經香港中央證券登記有限公司
香港灣仔皇后大道東183號合和中心17M樓

I/We would like to receive the Corporate Communications of the Company in the manner as indicated below:
本人/我們希望以下列方式收取本公司之公司通訊：

" **ONLY ONE** of the following boxes) ^(Note 3)
(請從下列選擇中，僅在其中一個空格內劃上「X」號) ^(附註3)

- to read the **Website Version** of the Corporate Communications instead of receiving printed copies,
and to receive a printed notification of the publication of the Corporate Communications; **OR**
瀏覽在本公司網站登載之公司通訊之**網上版本**，以代替收取印刷本，並收取有關登載公司通訊之通知函印刷本；**或**
- to receive the **printed English version** of the Corporate Communications **ONLY**; **OR**
僅收取公司通訊之**英文印刷本**；**或**
- to receive the **printed Chinese version** of the Corporate Communications **ONLY**; **OR**
僅收取公司通訊之**中文印刷本**；**或**
- to receive **both the printed English and Chinese versions** of the Corporate Communications.
同時收取公司通訊之**英文及中文印刷本**。

Signature ^(Note 4):

簽名 ^(附註4) : _____

Contact telephone number:

聯絡電話號碼 : _____

Date:

日期 : _____

Notes: 附註:

1. Please complete all your details clearly.
請閣下清楚填妥所有資料。

2. If the Company does not receive this Election Form by 6 October 2023, all future Corporate Communications
September 2023.

8

倘若本公司於2023年10月6日仍未收到閣下的選擇回條，所有日後公司通訊將按本公司2023年9月8日之函件內所述之形式寄予閣下。

3. This Election Form will be void if more than one box are marked with X
and address should appear at the top of the returned Election Form.

R

or incomplete Your name

0 595.2 8422.04 reWnB/F4 2.04 Tf1 0 0 1 35.4 250.46 Tm0 GJTETQql 126.5 254.66 Tm0 0